
problemen mee hebt wanneer het
niet concurrentievervalsend is, zoals
op tal van manieren getoetst kan
worden.

Staatssecretaris Van der Ploeg: Ja.

De algemene beraadslaging wordt
geschorst.

De vergadering wordt van 13.15 uur
tot 14.15 uur geschorst.
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De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst die op de
tafel van de griffier ter inzage ligt. Op
die lijst heb ik voorstellen gedaan
over de wijze van behandeling. Als
aan het einde van de vergadering
daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan dat de
Kamer zich met de voorstellen heeft
verenigd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Ik stel voor, donder-
dag 27 januari bij het begin van de
vergadering te behandelen de
verslagen van de commissie voor de
Verzoekschriften (26851, nrs. 20 en
22 t/m 27).

Ik stel voor, toe te voegen aan de
agenda voor de volgende week:
- het wetsvoorstel Wijziging van de
wet tot wijziging van de Wet
algemene regels herindeling, de
Provinciewet en de Gemeentewet
(Wijziging procedurele bepalingen)
(Begrip grenscorrectie) (26655);
- het wetsvoorstel Instelling van een
ongevallenraad Defensie (Rijkswet
ongevallenraad Defensie) (voortzet-
ting) (26110, R1619).

Ik stel voor, volgende week in
verband met de behandeling van de
wetsvoorstellen belastingherziening
de vergadering op woensdag om
10.15 uur te beginnen.

Ik stel voor, te behandelen in de
vergaderingen van 8, 9 en 10
februari:
- het wetsvoorstel Wijziging van
enige bepalingen in het Wetboek van
Strafvordering (systematische
aanpassingen) (26706);
- het wetsvoorstel Procedurele
voorzieningen voor de aanpassing
van regelgeving in verband met de
vervanging van de gulden door de

euro (Tijdelijke wet regelgevings-
procedures euro) (26685);
- het wetsvoorstel Wijziging van de
Gemeentewet ter verbetering van de
mogelijkheden tot bestrijding van
grootschalige verstoringen van de
openbare orde (26735);
- het wetsvoorstel Wijziging van de
Waarborgwet 1986 met betrekking
tot de uitoefening van toezicht op de
naleving (26258);
- het wetsvoorstel Wijziging van de
Meststoffenwet in verband met een
aanscherping van de normen van het
stelsel van regulerende mineralen-
heffingen (26840).

Overeenkomstig de voorstellen van
de voorzitter wordt besloten.

De voorzitter: Ik bepaal nader, dat
het wetgevingsoverleg van de vaste
commissie voor Financiën morgen,
vrijdag 21 januari, zal plaatsvinden
van 9.30 uur tot uiterlijk 23.00 uur.

Tot slot deel ik aan de Kamer mee,
dat ik voornemens ben de behande-
ling van de ontwerp-Concessiewet
heden in haar geheel af te ronden.
Daarom moet men er rekening mee
houden dat er mogelijkerwijs na
18.30 uur zal moeten worden
doorvergaderd.

Aan de orde is de voortzetting van
de behandeling van:

- het wetsvoorstel Wijziging
van de Mediawet in verband met
de invoering van een vernieuwd
concessiestelsel voor de
landelijke publieke omroep
(26660).

De algemene beraadslaging wordt
hervat.
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Mevrouw Van Zuijlen (PvdA):
Voorzitter! Ik dank de staatssecretaris
voor zijn uitgebreide en construc-
tieve beantwoording van alle vragen
en opmerkingen. Uiteraard is hij nog
niet uitgebreid ingegaan op alle
amendementen, omdat er zoveel zijn
en omdat een aantal nog niet
ingediend was toen hij ging
antwoorden. Ik ben wel benieuwd
naar zijn tweede termijn, omdat ik
graag op alle amendementen zijn
reactie wil horen. Ik zal in mijn
tweede termijn niet tot in detail
ingaan op alle amendementen. Ik zal
er vooral de belangrijke uithalen die
wij steunen.

De inbreng van de Partij van de
Arbeid in eerste termijn bevatte een
aantal voorstellen met twee doelen:
het verbeteren van de balans tussen
de raad van bestuur en de omroep-
verenigingen en het verbeteren van
het klimaat in Hilversum. Sleutel-
woorden in onze bijdrage waren rust
en vertrouwen. Ik zal de punten van
onze inbreng even kort door lopen
aan de hand van de reactie van de
staatssecretaris erop.

Het voorstel ten aanzien van het in
de wet opnemen van een netstatuut,
het voorstel om de netredactie meer
invloed te geven op de zendtijd-
indeling en het voorstel om het
programmaversterkingsbudget meer
in te zetten voor samenwerkings-
projecten werden niet geconfron-
teerd met heftige tegenstand. Ik heb
dan ook amendementen op die
terreinen ingediend.

Het voorstel om de erkenning van
vijf jaar te verlengen naar tien jaar is
enigszins een eigen leven gaan
leiden. Het voorstel was in eerste
termijn heel duidelijk ingekaderd
door de opmerking dat de Partij van
de Arbeid graag langetermijn-
zekerheid wil voor de publieke
omroepen. Aan die langetermijn-
zekerheid wordt wat ons betreft
onder andere vormgegeven door
zekerheid over drie televisiekanalen
en vijf radiokanalen. Dit zit weliswaar
in de wet, maar die kent geen
verbinding met de concessie-
voorwaarden. Daarom hebben wij
hierover een amendement ingediend.
De staatssecretaris heeft over de
financiële zekerheid interessante
opmerkingen gemaakt: hij sprak van
de omzetting van de omroepbijdrage
en van een fiscale heffing. Hij stelde
dat vroeger het Mediabesluit zomaar
kon worden veranderd en tot
verlaging kon worden overgegaan en
dat nu een dubbele wetswijziging
nodig is. Wij weten dat 100%
zekerheid voor de lange termijn niet
bestaat, zeker vandaag de dag niet.

De heer Atsma (CDA): Ik luister met
belangstelling naar hetgeen u nu
zegt. Als ik dit vergelijk met wat u
eergisteravond zei, dan lijkt mij
sprake van een opvallende koerswij-
ziging: toen sprak u uitvoerig over
een erkenning voor de in het bestel
actieve organisaties van tien jaar,
maar nu fixeert u alles op de
veiligstelling van drie netten en vijf
radiozenders, ook in uw amende-
ment. Daar is niets mis mee, maar in
de kern gaat het om het creëren van
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